



Read the passage below and then translate into English.

1. Les Britanniques ont la réputation d'être "Les Grandes Buveurs". De nos jours, on remarque que les jeunes boivent de plus en plus. Ils demandent aux amis plus âgés d'acheter l'alcool pour eux. Selon les jeunes, ils boivent pour plusieurs raisons. Par exemple, ils ont des problèmes avec leurs parents ou au collège, pour être sociable ou tout simplement par la curiosité.
2. Aujourd'hui, les femmes sont capables de mieux s'intégrer à la vie politique. Malheureusement, les femmes continuent à être minoritaires dans toutes les institutions politiques et jusqu'à 2016, les femmes représentaient un tiers des parlementaires dans le monde. De surcroit, l'égalité des sexes à la vie politique est loin d'être devenue une réalité.

The Answer Scheme can be found on the following page.

Answer Scheme

- (1) The British have the reputation of being « Big Drinkers ». Nowadays, one/we/you notice young people drinking more and more. They ask older friends to buy the alcohol for them. According to young people, they drink for many reasons. For example, they have problems with their parents/at home or at school, to be sociable or simply out of curiosity.

- (2) Today, women are more able of integrating into political life. Unfortunately, women continue to be the minority in all political institutions and until 2016, women represented a third of parliaments in the world. Furthermore/in addition gender equality in politics is far from becoming reality.

Higher French Translation Exercise 5

This was produced by Emma Young of Language Learning Scotland Ltd.
©languagelearningscotland.